
 

 

 
 

 vaad.bechorlevi@gmail.com משפחת בכור לוי:  –הנהגת ההורים הבית ספרית פה בשבילכם 

 

 .24331.ישיבת הנהגת ההורים בכור לוי מיום 

 

 : נוכחות

רכזת חברתית, טלי  טנא עינב בעהם מנהלת בית הספר, פזית שמואל סגנית, חלי  נוכחים מההנהלה: 
 רכזת ביטחון.   רוטשילד  שרי , פרלמן רכזת אנגלית

  קיסליאנסקי, אדוה לוי זמיר, אורלי אביסרה, אביטל חנוקוב, אביטל    נוכחים מטעם הנהגת ההורים:
, ירון ענתבי,  מלצר ויקי    אריק סגל,  אלעד גודינגר, אפרת אהרון, אפרת שעיה, איה עלפי, אלה לנצ'נר,  

 . ישי איציקוביץ, מיה בלנק, ענת קינד, פאני תבור, קייסי חזי, רגב בכלר, שירלי קאוה, שרי גלזר 

 

 : מהלך הישיבה 

 

   מנהלת בית הספר:בעהם, עינב 

בשכבה ד'  בשפה  ת תלמידי בית הספרלרגל תוצאות מבחן אסיף )דירוג רמ  הצגת מצב בית הספר
 : של משרד החינוך( 

 636 -  בבית הספר  מספר התלמידים

 32 -  ממוצע תלמידים בכיתה 

 23 -  מספר תלמידים בכיתות חנ"מ 

 = גבוה  1.7 -כלכלי )טיפוח( של בית הספר  -רקע חברתי 

 93% - תלמידים במבחן אסיף  השתתפות

, פירוט התוצאות של  שכבה ד' בכל שנה מקיימת את מבחן אסיף )השנה לא התקיים בשל המלחמה(
 השנה שעברה: 

ובמדדים השונים   הייתה עלייה משמעותית משנה"ל הקודמת לשנה"ל האחרונה בתוצאות הגבוהות 
ואנו גבוהים מהממוצע לעומת    –  )פרשנות והערכה, משמעות גלויה, ידע לשוני, משמעות משתמעת( 

 (.  1.7בתי הספר הדומים לנו )שגם הם מדד טיפוח 

 

 שני עדכונים חשובים של עינב: 

לאור הרגישות השנה תהיה פעילות כיתתית "מספרים ויוצרים"    . 5.5.24  – ציון יום השואה בבית הספר  
 תוכנית ספירלית מותאמת לכל שכבות הגיל.   –

יום הזיכרון בבית הספר   צוות בית הספר מקבל הדרכה שוטפת    –. "שרים וזוכרים"  13.5.24  –ציון 
אירה תדריך את המקהלה ותלמד את  מיועצת בית הספר איך להתמודד עם שאלות וסוגיות שעולות.  

כלל הילדים שיר משותף בשביל הביחד עם קטעי קריאה משולבים ואירוח ההורים השכולים כמו כל  
 זה יהיה במינון המתאים וברגישות.  שנה. 

 

הצגת פעילות ועדות  , ובהמשך  שרי יו"ר ההנהגה מציפה נושאים שעלו בהנהגה ומהורי בית הספר
 : בשנה"ל הנוכחית ההנהגה

צוות הניקיון מנקה באופן קבוע את    – לדברי עינב  ניקיון השירותים: יש תלונות רבות וחוזרות.   -
חדרי השירותים וממלא את הנייר והסבון )יצוין שלאחר הישיבה נעשה סיור בבית הספר לאחר  
שעת ההפסקה ולפני הניקיון, והשירותים בשני המבנים היו נקיים ומלאי ציוד פרט לתא בודד  
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מול   חינוכיים  במהלכים  צורך  יש  השליכו(.  שילדים  הרצפה  על  נייר  עם  מהשירותים  בחלק 
הילדים שישמרו על ניקיון השירותים. הנהגת ההורים תקדם את "ועדת שירותים" וגיוס הורים  

   מתנדבים לצורך הסברה ובשיתוף הילדים. 

אב הבית מתקן שוב ושוב אך יש כאן גם    –מושבי האסלה בשירותים באולם הספורט שבורים   -
 אחריות עירייה שכן מתקיימים שם חוגים של החברה העירונית בשעות אחה"צ והערב. 

בקשה להוסיף רשתות בכיתות נוספות שכן הן סייעו במניעת עקיצות. כיתה    – עקיצות יתושים   -
עקוצים   חוזרים  כאלה    – שהילדים  ואין  במידה  רשתות  התקנת  ולבקש  למחנכת  לפנות  יש 

 בכיתה. 

בבניין החדש: אחריות הקבלן המבצע, זה כבר בטיפול מולו.    – עובש על תקרת השירותים   -
יש צורך בעבודת   והתקרות,  ובנזילות בתוך הרצפות  ישן  בבניין הישן: מדובר במבנה מאוד 

 אשר ניתן לעשות רק בחופשת הקיץ.  – שורש יסודית של פתיחת רצפות והחלפת צינורות 

 בשלב זה לא יתואמו כאלה עד ליציבות המצב הביטחוני.    – טיולים והפעלות מחוץ לבית הספר   -

למקומות המקוריים   - הכיתות  למיקומים המקוריים,    – החזרת  לחזור  מעוניינות  רבות  כיתות 
  – השכבות הנמוכות מתקשות בכיתות הממ"ד ובכיורים הגבוהים במבנה החדש. לדברי עינב  

לכך את אישור הקב"ט הבית ספרי שלא אישר לשנות כרגע את המתווה, לאחר   יש לקבל 
 הפסח נראה את המצב הביטחוני ובהתאם לכך נגיש בקשה חוזרת. 

ועדת תשתיות מטפלת    – בעיית ונדליזם בבית הספר וקקי של כלבים ממבקרי השכונה אחה"צ   -
עד כה לא התקבל מענה מספק מהעירייה. ביקשנו    – בנושא לאורך זמן וגם הנהלת בית הספר  

נכון לעכשיו סוף כל סוף מחברים ומחדשים את    –להציב מצלמות ביחד עם שלטי הרתעה  
אחה"צ   בשעות  החיצוניים  המבקרים  את  שירתיעו  שלטים  נבקש  המבנים,  בשני  המצלמות 

 והערב )שהם מצולמים וכו'(. 

 

 בראשות אורלי אביסרה:   –ועדת אירועים 

יום המורה: בוטל לאור הלחימה מטעם משרד החינוך שטרם קבע מועד חדש. לפיכך, נקבע   •
 מועד מחודש ביחד עם בית הספר 

 ארגון סופגניות בחנוכה  •

 ב -ט"ו בשבט: סיפקנו שתילים תרומת קק"ל לטובת שתילה שכבות א  •

 משלוחי מנות אלרגני ללא גלוטן לתלמידי בית הספר   •

 

וסייעת:  ומתנות למחנכת  הוועדים הכיתתיים    לגבי האחדה של משלוחי מנות  לחייב את  ניתן  לא 
 הכיתתיים, אנו נוציא המלצות רוחביות לשנה וכל ועד יבחר אם לקבל את ההמלצות וכספי ההורים 

מעוניינת לבדוק אפשרות להעניק לכלל הצוות    – ענת מוועדת אירועים הציפה נושא במהלך הפגישה  
מתנות לראש השנה, משלוחי מנות   בבית הספר )כולל מורות מקצועיות, סייעות, עובדי מינהלה ועוד( 

 .  עבור שנה"ל הבאה  . הדבר יעלה לדיון בוועדת אירועיםמכספי ההנהגה וכו' 

 

 בראשות אורלי אביסרה:  – ועדת כספי הורים 

 בסיסיים בלבד ללא טיולים ופעילויות חוץ.    –השנה הגבייה הייתה בצל הלחימה  •

  ! וכך גם אחוזים נמוכים לתשלום עבור תוכנית קרב.בלבד   60%  - תשלומי הורים עומדים של כ •
 יש להגביר את המודעות לתשלומים אלו, כדי שלא נאלץ לבטל פעילויות מתוכננות.  

לקראת אמצע המחצית, ועדת כספי הורים תעבור על חשבוניות בסעיפים מובילים כגון טיולים,   •
 פרויקטים חינוכיים ועוד. 

 

 בראשות קייסי חזי:  –ועדת קהילה 

 ראש השנה: איסוף מצרכים לנזקקים בשיתוף המלאכיות של רחובות  •

 תן לבגדי בית ספר )אחד התקיים והשני השבוע( -שני שווקי קח  •

 איסוף מוצרים לחיילים בעקבות המלחמה  •
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 חנוכה: מכירת נרות חנוכה ושמן לתרומה לעמותה  •

 שוק קח תן תחפושות לפורים שנחל הצלחה  פורים: •

 פסח: איסוף מצרכים בשיתוף המלאכיות של רחובות  •

 

 בראשות ירון ענתבי:   –ועדת סע לשלום 
 

גם   • סייעו  שההורים  כך  השנה,  של  הראשונה  במחצית  המלחמה  למצב  הותאמה  התורנות 
 במעבר החצייה שליד בית הספר. 

 החל מהשבוע החזרנו את משמרות הבטיחות זה"ב של הילדים למעבר מול בית הספר.  •

 כמו בכל שנה, יחולקו בקרוב בתום הסבב פרסים לכיתות המובילות.  •

בבוקר כדי לטפל ברכבים    7:30-ביקשה פקח של העירייה בנציגת ההנהגה  ז.  במהלך הישיבה, אדוה  
שינחה לשלוח פקח קבוע במשך  שחונים במפרצי החנייה של בית הספר, הוצע לפנות למתן דיל בבקשה  

 . כך ליצור הרתעה ולפתור את הבעיה בלחונים במפרץ ו  דו"ח  כמה ימים שייתן

 

 בראשות דרור אהרוני:   –ועדת אקדמיה 

 פורסם שאלון להורים מתנדבים להגיע להרצאות לילדים.  •

 הורים מילאו פרטים.  18 •

 בהתנדבות להרצאות מוצלחות.  הורים מרצים מגיעים לבית הספר בכל שבוע )!( •

 

 בראשות אביטל חנוקוב:  – ועדת אלרגיה 

ועדה חדשה שרק החלה את פעילותה השנה במטרה לחשוף וליידע את ההורים והילדים על   •
 חשיבות הנושא. 

 פורסם סקר ונאספו נתונים על הילדים האלרגיים או רגישים למזון בבית הספר שטרם פורסמו.  •

 תתקיים פגישה בין חברי הוועדה לצוות בית הספר לקדם פעילות של חשיפה לנושא בכיתות.  •

הישיבה   דברים    –במהלך  להביא  לא  מחליפות  ולמורות  לילדים  תזכורות  להוציא  מבקשת  אביטל 
 שאין כל כך מודעות. מכיוון שנראה אלרגיים כולל נוטלה וכו' 

 

 בראשות בועז מנדלביץ':  – ועדת שילוב 

 קיימת קבוצה פעילה של מידע לאוכלוסייה הייעודית.   •

עבודה   • נעשה  בשיתוף ההנהלה  כולל  בתקופת המלחמה  מלאה  לפעילות  הכיתות  להחזרת 
 התאמות נדרשות לאחר פרוץ הלחימה. 

החלה פעילות קבוצתית עובדים על קבוצה שנייה כנראה אחרי    "איתן כל אחד יכול"עמותת   •
 פסח.  

בנוסף, פעילות מול ספק מזון וצוות ביה"ס, לשיפור בנושא ארוחות חמות )ספק שונה מכלל   •
 ביה"ס(.  

 הנגשת מידע רלוונטי להורי תלמידי התקשורת והמשולבים.  •

 

 בראשות אפרת שעיה:   –ועדת קרב 

בעקבות   • תכנים.  ולקדם  לשפר  כיצד  קרב,  תוכנית  של  המחשבים  צוות  עם  פגישה  נערכה 
ו על הנעשה בשיעורי  -הפגישה נוצר נוהל של מידעון היוצא כל חודש המפרט להורי שכבות ה

 המחשבים. 

עם תום המחצית הראשונה נערך סקר שביעות רצון, הנתונים נלמדים על ידינו בימים אלה.   •
 להפיק לקחים כבר באמצע השנה"ל.   המטרה:

בית   • רכזת קרב של  נטלי,  עם  פגישה  צפויה להתקיים  היגוי(,  ועדת  )ולפני  לאחר פסח  מיד 
 הספר.  
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 ועדת היגוי של קרב לבחירת תכנים לשנה"ל הבאה.   –בחודש מאי/יוני כרגיל  •

 

 בראשות זיו דהרי:   –ועדת תשתיות 

ונדליסטים   • פרצו  ברחוב המקביל שדרכה  עם השכנים  הגדר  גג  תיקון  על  ועלו  לבית הספר 
 המבנה ופגעו בתשתיות. 

בעייתי להגביל בשל המקלט הציבורי בבית הספר.    – בעיית צואת כלבים וכניסת הקהל הרחב   •
בימים אלה מקודמות המצלמות בשני המבנים, נפנה לעירייה לבקש שלטים מתריעים שכולם  

 מצולמים.  

 קידמנו את נושא האינטרנט במקלט לצורך הלמידה בתקופת הלחימה.   •

העברנו תלונות שהגיעו מההורים בנוגע לניקיון השירותים בבית הספר, צוות המנקות עובד   •
 קידום סיירת ניקיון שירותים בבית הספר.    –קשה אולם יש צורך בחינוך הקהל 

 

 בראשות אדוה זמיר:  – ועדת צהרון 

 שמירה על קשר רציף עם הרכזת של הצהרון לכל דבר ועניין.  •

  הספק   החלפת   לאחר,  העירונית   והן   ספרית  הבית   ברמה  הן  -ההזנה  וניטור   מעקב   המשך •
 ( לדליקייט.  לוי  בכור כולל ) הספר  בתי   במספר

ומתנת סוף שנה  • ליום המורה  צנוע לקראת פסח,  נאספו כספים מהורי הצהרון לחלוקת שי 
 לצוות. 

 

 ראש ועדת תקנון: איציקוביץ, ישי  

   –  לצורך הצבעה ואישור התקנון   הצגת תקנון הנהגת ההורים

של   ותקינה  מכבדת  חלקה,  נעימה,  לקיים התנהלות  היא  ההורים  הנהגת  של  תקנון  בקיום  המטרה 
ההנהגה מול בית הספר, הרשויות, הורי בית הספר וזה מול זה, וזאת, בין השאר, על בסיס מקרי עבר  

 וניסיון לאורך השנים האחרונות.   

לאורך עבודה מאומצת    ומתוך החשיבה הזו נבנה התקנון , התקנון מיועד לכלל הנהגות ההורים בעתיד
נעשתה עבודת הכנה ורקע מעמיקה  .  של מספר שנים. כלל חברי הוועדה הם עורכי דין מנוסים בנושא 

רלוונטי   באופן  מנכ"ל  חוזר  על  התבססות  ובארץ,  בעיר  הורים  הנהגות  תקנוני  בחינת  של  ביותר 
 והסתייעות בוועדת תקנון של הנהגת ההורים העירונית והתקנון של ההנהגה העירונית.  

ושבשנה    חברי ההנהגה עודכנו בתחילת השנה"ל על קיומה של ועדת התקנון והאפשרות להצטרף אליה 
על התקנון נצביע  כי בישיבת ההנהגה הקרובה  זו  עודכנו הנציגים  ישיבת ההנהגה  לפני  כחודשיים   ;

תתקיים הצבעה על התקנון לאחר שהם יקבלו את התקנון לעיונם; כשבוע לפני הישיבה כל הנציגים  
התקנון   את  וסעיפיו  לעיונם  המלא  קיבלו  התקנון  על  ושאלות  מחשבות  להערות,  פתוח  טופס  כולל 

, טופס  ההצבעהשל ההנהגה אודות  וואסטאפ  קבוצת ההשונים; לאורך השבוע תוזכרו גם במייל וגם ב 
, לאחר ההקדמה של ראש  עצמה  והבקשה לעבור על התקנון לפני הישיבה. במהלך הישיבה  השאלות
את מבנה התקנון, הוצג התקנון המלא במצגת לעיני המשתתפים    הציגהנון ומצגת כללית ש ועדת תק

הצבעה    –עם הסבר בעל פה על עיקרי הסעיפים על ידי ראש הוועדה, ולאחר כל סעיף או מקבץ סעיפים  
 בעד או נגד. 

 

 הצבעה על התקנון: 

 .  פה אחד אושרו בהצבעה  – : חזון, מטרות, אתיקה, כשירות חבר הנהגה וכו' 1-6סעיפים 

 .  פה אחד  אושרו בהצבעה –וועדות    – 8+ סעיף   הארגונים השונים והוועדות –  7סעיף 

 אושרו בהצבעה פה אחד.  – התנהלות והליכים שונים  –  9סעיף 
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 vaad.bechorlevi@gmail.com משפחת בכור לוי:  –הנהגת ההורים הבית ספרית פה בשבילכם 

 

בתחילת השנה   שהתקבלה בנוגע להזמנת משקיפים לישיבה: (ק.   )של ענת הצעה לתיקון    –   3.א.9סעיף  
הנציג מודיע להורי הכיתה שיהיו ישיבות הנהגה ומי שרוצה שיפנה לנציג הכיתתי אם רוצה להצטרף  

 הוכנס לתקנון הסופי. נוסח על ידי ועדת תקנון והתיקון  לישיבה הבאה. 

 אושרו בהצבעה פה אחד.   - : התנהלות בין הנהגה והנהלה ופתרון חילוקי דעות 11 –  10סעיף 

 אושרו בהצבעה פה אחד.    -: שינוי תקנון  12סעיף 

   .תקנון הנהגת ההורים אושר בהצבעה פה אחד 

 לתקנון מצורף גם נספח עם רשימת ועדות ההנהגה הפעילות לאורך שנת הלימודים. 

העלתה בקשה שכלל הורי בית הספר יעברו    , הנהגההחברת  אפרת א.  במהלך ההצבעה על התקנון,  
רלוונטיות   על  ומיו"ר ההנהגה,  תקנון  ועדת  מקיף מחברי  מענה  קיבלה  חברת ההנהגה  על התקנון. 
התקנון לחברי ההנהגה בלבד, על המחקר המקדים המקיף שנעשה במסגרת בניית התקנון בבתי ספר  

וועדת   שבמסגרתו עלה שבאף    –תקנון שלהם  אחרים שהעבירו תקנון וכן הנהגת ההורים העירונית 
 .  אין בכך צורך ולפיכך  אחד מהמקרים הללו, התקנון לא עבר לכלל ההורים 
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